
 

. ПРОТОКОЛ № 6 

Засідання постійної комісії з питань планування бюджету, фінансів, 

цінової політики та інвестицій 

 

від 21.12.2020 року 

 

Присутні: 

Р.Бейзик – голова комісії.  

Р.Курчик – член комісії. 

О.Савран – член комісії. 

М.Л. Задорожний– член комісії. 

О.М. Пилипців– член комісії. 

С.Я.Маменька – секретар комісії.  

 

Запрошені: 

Т.Кучма – міський голова  

Ю. Кушлик – голова комісії ради з питань оренди, приватизації, комунального 

майна, промисловості, торгівлі, громадського харчування, побутового 

обслуговування, малого та середнього бізнесу. 

О.Каракевич – секретар міської ради. 

О.Соломчак – завідувач сектору з питань фізичної культури та спорту.  

І. Юзьв’як – начальник  відділу з питань надзвичайних ситуацій та цивільного 

захисту населення. 

 

Відсутні: 

О.Хрущ  – член комісії. 

Порядок денний: 

           1.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми розвитку 

футболу у місті Дрогобичі на 2017-2021 роки». 



 

. Доповідач  – голова комісії ради з питань оренди, приватизації, 

комунального майна, промисловості, торгівлі, громадського харчування, 

побутового обслуговування, малого та середнього бізнесу – Ю. Кушлик. 

2.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Положення про 

призначення стипендій для провідних спортсменів міст Дрогобича та 

Стебника». 

Доповідач – завідувач сектору з питань фізичної культури та спорту –

О.Соломчак.  

3.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми забезпечення 

реалізації заходів з фізичної культури та спорту у 2021 році». 

Доповідач – завідувач сектору з питань фізичної культури та спорту –

О.Соломчак.  

4.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Положення про 

призначення стипендій для провідних спортсменів міст Дрогобича та 

Стебника». 

Доповідач – завідувач сектору з питань фізичної культури та спорту –

О.Соломчак.  

5.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Положення про 

призначення виплати грошової винагороди провідним спортсменам міст 

Дрогобича і Стебника та їх тренерам за високі спортивні досягнення та  

підготовку спортсменів високого рівня». 

Доповідач – завідувач сектору з питань фізичної культури та спорту –

О.Соломчак.  

6.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження цільової Програми 

захисту населення і територій Дрогобицької міської територіальної громади 

від надзвичайних ситуацій техногенного та природного характеру на 2021-

2025 роки». 

Доповідач –   начальник  відділу з питань надзвичайних ситуацій та 

цивільного захисту населення – І. Юзьв’як.  

7.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми технічного і  



 

. фінансового забезпечення, удосконалення та розвитку системи 

централізованого оповіщення і зв’язку Дрогобицької міської територіальної 

громади на 2021 рік». 

Доповідач –   начальник  відділу з питань надзвичайних ситуацій та 

цивільного захисту населення – І. Юзьв’як. 

 

СЛУХАЛИ:  Р.Бейзика, який запропонував затвердити порядок 

денний. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.  

 

       1.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми розвитку 

футболу у місті Дрогобичі на 2017-2021 роки». 

СЛУХАЛИ: Ю. Кушлика – президента футбольного клубу «Галичина», 

який наголосив, що даний клуб існує вже 8 років. Додав, що Дрогобицька 

міська ТГ є другим містом у Львівській області, яка повинна мати свою 

футбольну команду. Футбол за допомогою депутатського корпусу та міського 

голови за минулої каденції був відроджений. Це дало можливість заявляти про 

необхідність відновлення стадіону. Самостійно відновити стадіон бюджетні 

кошти не дозволяє, потрібні спонсори, які шукаються протягом 4-ох років, але 

кошти від них є мізерними. Підкреслив, що у команді є мешканці 

Дрогобицького району, які виховані тут і все своє життя вони грали за інші 

міста. За ці роки вони об’єдналися в одну команду, в дружню сім’ю. Також є 

дитячі команди, які тренуються на майданчиках зі штучним покриттям.  

Жоден захід у Дрогобичі не обходиться без футболу. Наголосив, що це 

надзвичайно великий здобуток минулої каденції. Звернувся з проханням до 

членів комісія поставитись з розумінням щодо виділення коштів. 

На запитання голови комісії Р.Бейзика щодо залучення підприємців до 

спонсорства, Ю.Кушлик, відповів, що кожного року перед матчем 

обдзвонюються підприємців для спонсорської допомоги. Додав, що цього року 

між підприємцями був зроблений аукціон для продажі футболки з надписом 



 

. компанії. Відгукнувся підприємець, який займається харчуванням швидкого 

приготування. Зараз до співпраці залучена креативна компанія, яка допоможе 

по маркетингу.  

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

2.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Положення про 

призначення стипендій для провідних спортсменів міст Дрогобича та 

Стебника». 

3.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми забезпечення 

реалізації заходів з фізичної культури та спорту у 2021 році». 

4.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Положення про 

призначення стипендій для провідних спортсменів міст Дрогобича та 

Стебника». 

5.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Положення про 

призначення виплати грошової винагороди провідним спортсменам міст 

Дрогобича і Стебника та їх тренерам за високі спортивні досягнення та  

підготовку спортсменів високого рівня». 

СЛУХАЛИ: Завідувача сектору з питань фізичної культури та спорту –

О.Соломчака, який коротко ознайомив з даними проектами рішень. Додав, що 

дані рішення розроблені для заохочення спортсменів та їх тренірів для 

досягнення високих спортивних результатів, зміцнення здоров’я населення, 

наближення до світових стандартів у залученні громадян систематичних 

занять масовим спортом. Підкреслив, що розмір грошової винагороди 

залежить від виду спортивних змагань  та місця. 

Сума винагороди для тренерів становить 20% від суми спортсмена.  

СЛУХАЛИ: Міського голову Т.Кучму, який додав, що кошти, які 

отримані як винагорода, спортсмени мають на закупівлю спортивної форми 

та інвентарю.  

ВИРІШИЛИ: Підтримати дані проекти рішень. 



 

. ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

6.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження цільової Програми 

захисту населення і територій Дрогобицької міської територіальної громади 

від надзвичайних ситуацій техногенного та природного характеру на 2021-

2025 роки». 

СЛУХАЛИ: Начальника  відділу з питань надзвичайних ситуацій та 

цивільного захисту населення – І. Юзьв’яка, який ознайомив з даним проектом 

рішення. Додав, що  у зв’язку із зростанням факторів, пов’язаних із загрозою і 

виникненням надзвичайних ситуацій природного та техногенного характеру 

на території міст Дрогобича та Стебника, існує необхідність модернізації та 

оновлення матеріально-технічної бази 5-ї державної пожежно-рятувальної 

частини Головного управління Державної служби України з надзвичайних 

ситуацій у Львівській області, 37-го державного пожежно-рятувального 

поста в м. Стебнику (надалі – 5 ДПРЧ та 37 ДПРП ГУ ДСНС України у 

Львівській області) та 2 Спеціального центру швидкого реагування 

Державної служби України з надзвичайних ситуацій. 

Підкреслив, що через зношеність і тривале використання спеціального 

одягу та пожежного спорядження, слід провести заходи із його оновлення. 

Придбання пожежного спорядження та одягу, зокрема, пожежних шоломів, 

ременів, вогнезахисних та тепловідбивних костюмів, пожежних сокир та 

карабінів значно підвищить ефективність рятувальних заходів та безпеку 

самих рятувальників.  

Одним із першочергових заходів у сфері радіозв’язку є придбання 

автомобільних радіостанцій та сигнально-переговорних пристроїв та 

гучномовців для 5-ти спеціальних пожежних автомобілів, переносних 

радіостанцій в кількості 10 штук, та переносних (мобільних) засобів 

освітлення для  5 ДПРЧ та 37 ДПРП ГУ ДСНС України у Львівській області.   

 

ВИРІШИЛИ: Виділити кошти у 2021 році з перехідних залишків з 

2020 року. 



 

. ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

7.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми технічного і  

фінансового забезпечення, удосконалення та розвитку системи 

централізованого оповіщення і зв’язку Дрогобицької міської територіальної 

громади на 2021 рік». 

 

СЛУХАЛИ: Начальника  відділу з питань надзвичайних ситуацій та 

цивільного захисту населення – І. Юзьв’яка, який ознайоми з проектом рішення. 

Підкреслив, що дана  програма функціонує з 2015 року. Метою є 

удосконалення оповіщенням населення  території нашого регіону. 

Нагальна потреба її є розширення в населених пунктах. У м. Дрогобичі 

за минулу програму було закуплено 7 гучномовців оповіщення, які розміщені 

на Вежі Ратуші і на території Дрогобицького ринку. Цього року за 279 

тис.грн. було встановлена електронна сирена на території 16 школи,  де 

передаються гучномовні повідомлення в разі виникнення надзвичайної 

ситуації. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати даний проект рішення та подати на розгляд 

ради. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

          На завершення голова комісії з питань планування бюджету, фінансів, цінової 

політики та інвестицій – Р.Бейзик звернувся до усіх присутніх щодо погодження 

виділення коштів на надання одноразової адресної допомоги мешканцям 

Дрогобицької міської територіальної громади  за їхніми потребами  до депутата. 

Задорожний надав пропозицію збільшити до 100,0 тис.грн. на особу, не обмежуючи 

соціальні потреби міста. 

Міський голова - Т.Кучма заперечив у збільшенні суми, і погодив лише 50,0 

тис.грн. на потреби. Р.Курчик – член комісії також надав пропозицію 50,0 тис.грн. 



 

.
ВИРІШИЛИ: Проголосувати за пропозицію М.Задорожного у сумі 100,0 

тис.грн. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 1; «проти» - 1; «утримались» - 3. 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за пропозицію М.Курчика у сумі 50,0 тис.грн. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

 

         Голова комісії                                                                            Р.Бейзик 

Секретар комісії                                                                          С.Маменько 

 

 


